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punkter från styrelsemötet, 2023-10-19 

Valberedningen                                                                                                                                                

Nu är valberedningen fulltalig och har påbörjat rekognoseringen inför kommande årsmöte.  

Fundera på om du kan bidra. Sammankallande i valberedningen är Marie Thoren Jalmarson                                                                                                                                                

Miljöfrågor                                                                                                                                      

Risstaketet                                                                                                                                                          

En liten utökning, till 10 meter planeras på provstaketet. Ett projekt med ett längre staket 

kommer att diskuteras på kommande årsmöte.                                                                                                                                           

Ekonomi                                                                                                                                                     

Kassören meddelar att föreningen har beviljats ett lån på 150 000 kronor med en 

amorteringstid på 10 år av Koloniträdgårdsförbundet, detta till goda villkor och underlättar 

vårt vattenprojekt. De 4 kronorna i extra debitering per kvadratmeter/år har en gång kvar 

efter årets debitering. Beslut enligt årsmöte.                                                                                                                                                  

Felaktigt arrende                                                                                                                                            

Föreningen har förfogat av mark som tillhör Region Halland och inte har ingått i något avtal. 

Nytt kontrakt har kommit från Region Halland men styrelsen har funderingar kring den 

föreslagna gränsen så vidare kontakt med regionen för klarläggande kommer att göras. 

Möte med koloniföreningarna i Varberg                                                                                                 

En höstträff för koloniföreningarna i Varberg ägde rum 18 oktober. Deltog gjorde 13 

personer från 6 koloniföreningar samt en representant för odlingslotter i Bonaberg.  

Samtal om värdet och syftet med nyttan av att ha koloniföreningar, samt hur man ska 

marknadsföra verksamheten till exempel via kommunens hemsida, egna hemsidor, sociala 

medier med mera. Man beslutade att ta fram en grupp med representant från varje 

koloniförening där uppgiften blir att ta fram och förmedla idéer på hur vi kan samarbeta i 

våra föreningar, samt att ta fram frågeställningar till kommunen som sedan bjuds in till en 

träff                                                                                                                                                           
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